
 

 

Til Folketinget – Skatteudvalget 

 

Hermed sendes svar på spørgsmål nr. 560 af 18. juni 2021 (alm. del). Spørgsmålet er stillet 

efter ønske fra Dennis Flydtkjær (DF).  
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Spørgsmål 

Vil ministeren give et opdateret skøn over, hvor nøjagtigt det nye ejendomsvurderingssy-

stem forventes at blive, og oplyse, om It-tilsynets arbejde har peget på ting, som kan for-

bedre nøjagtigheden? 

 

Svar 

Skatteministeriet har ikke nye tal for træfsikkerheden i de nye vurderinger, men Udvik-

lings- og Forenklingsstyrelsen samt Vurderingsstyrelsen arbejder på løbende at øge den i 

forvejen forbedrede træfsikkerhed ift. de gamle vurderinger.  

 

It-tilsynet har ikke forholdt sig til træfsikkerheden i det nye ejendomsvurderingssystem, 

men It-tilsynet har påpeget, at udsendelse af de første nye vurderinger kan bruges til at 

høste erfaringer, der kan bruges til forbedre det nye ejendomsvurderingssystemet, herun-

der træfsikkerheden. 

 

Jeg henviser i øvrigt til mit svar på spørgsmål nr. 771 af 28. september 2020 (alm. del), 

idet forventningerne til de nye vurderingers træfsikkerhed ikke har ændret sig siden.   
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